
ПРОТОКОЛ М» 2

громадського обговорення жителів Чорнобаївської СТГ
проєкту Програми комплексного відновлення

території Чорнобаївської сільської територіальної громади
Херсонського району Херсонської області

с. Чорнобаївка «04» квітня 2025 року

Головуючий - Каліченко Альона Василівна
Секретар - Ганієва Зорє Шевкетівна

Присутніна громадських обговореннях:

1 Каліченко Альона Василівна
2 Ляшенко Ірина Миколаївна
3 Ганієва Зорє Шевкетівна
4 Олійник Ігор Васильович
5 Підгородецька Тетяна Георгіївна
6 Хлистун Олексій Андрійович
7 Потеряйко Віталій Ігорович
8 Козанчин Ігор Михайлович
9 Черноусов Сергій Васильович
10 Кливак Галина Олександрівна
1 Потеєряйко Оксана Зіновіївна
12 АнтоноваВіра Григорвна
13 Фокіна Світлана Василівна

Члени Робочої групи з розробки ПКВ Чорнобаївської громади та інші особи були
повідомлені про час, місце проведення та порядок денний засідання.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
І. Презентація пропозицій, які надійшли до Чорнобаївської СВА щодо проєкту

«Програми комплексного відновлення території Чорнобаївської сільської територіальної
громади Херсонського району Херсонської області на період до 2027 року».

2. Розгляд наданих пропозицій, визначення актуальності та їх пріоритезація,
3. Затвердження пропозицій до проєкту ПКВ.
4. Затвердження ПКВ.

По першому питанню порядку денного
Слухали: Альону Каліченко оголосила порядок денний Засідання РГ. Пропозицій щодо

змін та доповнень порядку денного не надійшло.
Виступили: Зоре Ганієва, яка перерахувала отримані пропозиції для внесення в ПКВ:
І. Підвищення енергоефективності та перехід до енергонезалежності комунальних

закладів та об'єктів інфраструктури.
Ремонт Чорнобаївської амбулаторії.
Ремонт, реконструкція, благоустрій медичних закладів.
Ремонт та облаштування адміністративних будівель - соціально-значущих об'єктів в

тому числі згідно вимог безбар'єрності.
5. Облаштування протипожежної системи, системи відеонагляду та охорони в

комунальних установах.
6. Ремонт закладів освіти з врахуванням вимог пожежної безпеки та безбар'єрності.
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7. Реконструкція Чорнобаївського ліцею.
8. Підтримка діяльності Молодіжноїради.
9. Ремонт водостічної системи приміщення ЦНАП.
10, Подбати про аптеку «з адекватними цінами».

Усього під час збору пропозицій громадськості надійшло 10 пропозицій,з них:

Напрямок

Отримано пропозицій
Від юридичнихосіб Від фізичних осіб

Кількість о від
загального

о від
загальногоКількість

щодо підвищення рівня громадської
безпеки на території ТГ;

1

щодо розвитку та покращення
діяльності закладів освіти;
щодо підвищення рівня
забезпеченості жителів
територіальної громади послугами в
сфері охорони здоров'я;
щодо збереження та/або розвитку
культурного середовища
Чорнобаївської територіальної
громади;
щодо розвиткутуризму;
щодо розвитку сфери благоустрою;
щодо підвищення якості надання
житлово-кКОмунальних послуг;
щодо розвитку транспортної
інфраструктури;
щодо розбудови публічного
простору територіальної громади;
щодо створення спільно з сусідніми
територіальними громадами
зон/точок розвитку територіальної
громади;
щодо інклюзивного місцевого
розвитку;
щодо впровадження
енергоефективних рішень;
щодо відновлення Чорнобаївської
територіальної громади, які сприяли
би поверненню мешканців, які
виїхали за межі громади;
щодо необхідності підготовки
території до відновлення (зокрема
здійснення першочергового
розмінування окремих частин
територіальної громади, демонтажу
зруйнованих будівель та споруд,
рекультивації земель);
щодо технічної можливості,



економічної доцільності відновлення
пошкоджених об'єктів шляхом
виконання робіт з реконструкції,
реставрації, капітального чи
поточного ремонту
щодо відновлення навколишнього
природного середовища, збереження
та|розвитку|природоохороннихтериторій та об'єктів
щодо відновлення об'єктів шляхом
нового будівництва або пропозиції
щодо будівництва нових об'єктів
замість тих, що зазнали пошкоджень
або зруйновані
щодо заходів інженерної підготовки
та інженерного захисту території
щодо доцільності пропозиції зміни
функціонального призначення
територій територіальної громади (її
частини) з урахуванням існуючої
забудови
щодо пріоритетних та стратегічних 1

цілей розвиткугромади
щодо внесення пропозицій до
існуючої містобудівної документації
на місцевому рівні або розроблення
НОВОЇ

щодо розташування (перенесення)
об'єктів виробничої сфери
щодо перепрофілювання
пошкоджених об'єктів/територій
територіальної громади, відновлення
яких є неможливим або недоцільним
(економічно необгрунтованим)

Сощодо інших сфер відбудови та
розвитку Чорнобаївської
територіальної громади

По другому питанню порядку денного
Слухали: Альона Каліченко зауважила на необхідності врахувати етапи впровадження

пропозицій.

Виступили: Зорє Ганієва наголосила на необхідності внесення змін до заходів, які
частково реалізовані та внести пропозиції, оголошені під час громадського слухання 13.03.2025.

Виступили: Олексій Хлистун акцентував увагу на кошторисній документації, яка вже є в
розпорядженні адміністрації та необхідності включення ремонт об'єктів комунальної власності.

Виступили: Галина Кливак запропонувала враховувати навантаження закладів освіти.



Виступили: Ігор Олійник зазначив необхідність врахування вимог, надан! ДСНС, з
забезпечення безпеки комунальних закладів.

Виступили: Віра Антонова зауважила на необхідності підтримки заходів, спрямованих на
залучення молоді.

Виступили: Грина Ляшенко звернула увагу на необхідності дотримання викладення
заходів згідно нормативних документів.

Виступили: Ігор Козанчин запропонував об'єднати дві пропозиції з ремонту та
облаштування адмінбудівель та ЦНАПу.

Вирішили: пропозиції МоЖМо 1-7 додати до проєкту ПКВ, Хо 8 щодо аптеки- відхилити,
проте на сайті громади оновити інформацію щодо програмиз Доступних ліків.

Ло третьому питаннюпорядку денного
Слухали: Зорє Ганієва запропонувала викласти заходи ПКВ наступнимчином-До Етапу «Невідкладне реагування»:
- Реконструкція Чорнобаївського ліцею,як базового для села Крутий Яр;
До Етапу «Відновлення»:
- Ремонт закладів освіти з врахуванням вимог пожежної безпеки;
- Ремонт та облаштування адміністративних будівель (соціально-значущі об'єкти),

зокрема приміщення ЦНАПУ;
- Облаштування протипожежної системи, системи охорони та відеоспостереження в

комунальних установах;
До Етапу «Розвиток»:
- Посилення співпраці органів місцевого самоврядування з НУО, міжнародними

організаціямив реалізації спільних проектів.

Голосували: «ЗА»- 13 голосів, «ПРОТИ»- 0 голосів, «УТРИМАЛИСЬ» - 0 голосів.
Рішення прийняте.

По четвертому питаннюпорядку денного
Слухали: Каліченко Альона запропонувала подати на затвердження Програми

комплесного відновлення, враховуючи прийняті пропозиції.
Вирішили: після внесення необхідних змін, подати проєкт ПКВ на затвердження.

Підписи:

Головуючий ик Каліченко Альона Василівна

Секретар Сеггеба- Ганієва Зорє Шевкетівна
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